



MOVIE MOVIE

August 26 at 12:04 PM · 🌐



#友好推介 | 【第29屆ifva比賽正式啟動】 The 29th ifva Awards officially kicked off 馬上報名! Apply Now!

【短片 Short Film | 動畫 Animation | 媒體藝術 Media Art】

公開組 Open Category

青少年組 Youth Category

亞洲新力量組 Asian New Force Category

動畫組 Animation Category

媒體藝術組 Media Art Category

報名截止日期 Submission Deadline: 2023.10.09 (6pm HK Time)

詳情及報名 Details and Apply ---> <https://www.ifva.com/awards>

See Translation



ifva

August 23 at 9:00 PM · 🌐

【第29屆ifva比賽正式啟動】 The 29th ifva Awards officially kicked off

第29屆ifva獨立短片及影像媒體比賽今日舉行咗啟動儀式，喺在場多位電影人、創作人同藝術家，包括古本森、文念中、文佩卿、李凱儀、陳健朗、胡芷晴、盧子英、馮慶強、余家豪及鍾緯正嘅參與下為今屆比賽揭開序幕！同時活動上亦公佈由第27屆公開組入圍導演 #古本森 @bensonkoo 所創作嘅宣傳片。特別鳴謝新晉演員戴妙珊Jackie @jjjackie717 為我地擔任今次活動嘅司儀！

比賽現正接受報名，歡迎來自本地及亞洲區短片、動畫及媒體藝術之創作者參賽！

除咗ifva比賽，活動上亦介紹而家已如火如荼進行中嘅影像無國界青年電影人短片拍攝計劃2022/23，學員完成短片將會聯同其他得獎嘅本地及國際作品，於11月舉行嘅第三屆影像無國界電影節 @ifvaallaboutus 期間放映。記得密切留意！

The 29th ifva Awards was officially launched, with several renowned filmmakers and artists joining the kick-off event today! At the event, we also unveiled the official trailer directed by 27th ifva Open Category finalist, director@Benson Koo. Special thanks to young actress Jackie Tai for being the host of the event!

Now calling for entry, creators of short film, animation and media arts from local and Asian regions are welcome to submit your works!

In addition to the ifva Awards, the All About Us Young Filmmaker Mentoring Programme 2022/23 is also currently in full swing. The short films completed by the participants will be screened at the 3rd All About Us Film Festival@ifvaallaboutus this November, together with other award-winning local and international works. Stay tuned by following us!

第二十九屆ifva獨立短片及影像媒體比賽，現已接受報名！

The 29th ifva Awards is calling for entry. Apply Now!

【短片 Short Film | 動畫 Animation | 媒體藝術 Media Art】

公開組 Open Category

青少年組 Youth Category

亞洲新力量組 Asian New Force Category

動畫組 Animation Category

媒體藝術組 Media Art Category

報名截止日期 Submission Deadline: 2023.10.09 (6pm HK Time)

詳情及報名 Details and Apply ---> <https://www.ifva.com/awards>

第29屆ifva獨立短片及影像媒體比賽

#ifva | Facebook | Instagram | YouTube

#ifvaAwards #ifvaFestival

See Translation



4

1 comment